
 
 

STYREMØTE 7/2023 – 2025 
Mandag 11.03.2024 kl. 18.00 

 

Digitalt – Whereby 

 

 

Tilstede: Tore Blokhus, Gabriel G. Bel-Lafkih, Øystein Johannesen, Bjørg R. Ramskjell, 

Gunvor Berge, Maija Juva, Lars Kiplesund 

Forfall:  

Fra adm: Arild Skjæveland 

 

 
 

 

 
 

SAK 01 GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL 

 

Protokoll fra forrige styremøte fem gjennomgås. 

 

Forslag til vedtak: 

 

Styret beslutta å godkjenne protokollen fra styremøte 6 fra 27. januar. 

 

SAK 02  NY KLUBB 

   

Arild informer om ny klubb, Alvdal Petanqueklubb. Kom inn i februar. Ønsker å 

få ein nyhetssak på petanque.no. 

 

Kontakt Inge Rune Wahlstrøm. 

 

SAK 03  FILM 

 

Martine Sandstad jobber med filmen, og har kommet godt i gang. Filming blei 

gjort på Grønland Boulebar i januar. Og brukt klipp frå tidlegare. 

 

Deler den i Slack når første utkast kommer. 

 

SAK 04  LANDSLAG OG LANDSLAGSTØY 



 

Informasjon ved Gabriel. Kvalifisering i Fredrikstad. Påmelding i gang. EM i 

Spania for kvinner, og VM for herrer i Frankrike i desember. 

 

Mesterskap i juni, dobbel, singel og mix i Sveits. Der reiser Charlotte Jayer og 

Ranu Homniam, Bastien Testaniere og Benny Bel-Lafkih. Der er Marius Breimo 

og Eli Gjengstø med som coach og Gabriel Bel-Lafkih delegat. 

 

Landslagstøy – til Sveits har samtlige drakter og shortser. KlubbPro, dialog med 

Craft. Til neste møte får me sjå forslag. 

 

 

 

SAK 05 NM 2024 - STATUS 

  

  Informasjon ved Tore og Arild etter årsmøtet i Stord Petanqueklubb. Høres ut som  

  de er i rute. 

 

  Ingen negative tilbakemeldinger om endring av dager og oppsett i NM på Stord. 

 

  Påmelding til NM innen mandag 10. juni som utgangspunkt. 

 

  

SAK 06 KURS MED JOACHIM ANDERSSON 

 

Søndag 2. juni i Frognerparken, i samarbeid med Oslo Petanque Club. 

 

Har fått pris, pluss reise og overnatting, klubbutviklingsmiddel. Plass til 30-40 

plasser. Egenandel. 

 

Prøver i Oslo, vurderer etterpå. 

 

 

SAK 07 LEDERMØTE 2024 

 

Dato: Torsdag 21. mars, kl 18.00, arrangeres digitalt. 

 

Ingen innsendte saker fra klubbane før fristen gjekk ut. 

 

  Rekruttering må bli et hovedtema.  

 

Informere om fokus til dommarar denne sesongen, der tidsbruk kan vere eit aktuelt 

punkt å ta opp. 

 

Prøver eit verktøy frå Bjørg, demonstrert i møtet vårt, for å hente inn innspel 

underveis i møtet. 

 



 

SAK 08 EVENTUELT 

 

  NM presisjonsskyting til høsten, lar alle delta og ikkje kvalifisering denne gong. 

 

 

 

 

 

Neste styremøte: Torsdag 21. mars kl. 17.30 - digitalt 
 

 

 

 


